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شیوا نوروزي

تحقير قهرمان با ربع سكه!
اس��تاد تخريب روحيه و كش��تن انگيزه ها هس��تيم. هر چقدر هم كه 
ورزشكارمان تلاش مي كند و به  رغم ناملايمتي ها به خوش رنگ ترين 
مدال مي رسد، اما باز هم مسئولاني پيدا مي شوند كه با هديه هاي سطح 

پايين خود شخصيت او و حتي ساير ورزشكاران را زير سؤال ببرند. 
بهترين سال هاي عمر و جواني ش��ان صرف حضور در اردوهاي متوالي 
دور از خانواده، پشت سر گذاشتن تمرينات سنگين و حضور در مسابقات 
مختلف مي كنند اما در نهايت مس��ئولان ش��هر و استان شان با در نظر 
گرفتن حداقل پ��اداش و بعضاً پاداش ه��اي تحقيرآمي��ز از آنها تجليل 
مي كنند. اصلًا چه كس��ي گفته همه مس��ئولان در رده هاي مختلف از 
جمله شوراهاي شهر و ادارات كل ورزش شهرها بايد از مدال آوران تقدير 
كنند؟ آنها كه سال تا سال ياد ورزشكاران نمي افتند و فقط عشق گرفتن 
عكس يادگاري با آنها را دارند، بهتر است به همان روال سابق خود ادامه 
دهند و بيش از اين ش��أن قهرمانان مان را پايين نياورند. بعد از داستان 
كتري و كمربند چرمي مردانه براي بانوي ورزشكار، اين بار در شهرستان 
شهريار يك ربع سكه به قهرمان كشتي بازي هاي آسيايي هديه داده اند! 
يونس امامي به همراه مربي اش در مراسم حضور داشتند و بعد از گرفتن 
اين هديه، آن را به مسئول اداره كل ورزش اين شهرستان برگرداندند تا 
آقايان يك وقت خيال نكنند شق القمر كرده اند، البته بعد از اين اتفاق، 
گويا توجيهاتي مطرح ش��ده مبني  بر اينكه قهرمان كشتي تنها يكي از 
ميهمانان مراس��م بوده و در آينده براي امامي مراسم تجليلي جداگانه 
برگزار خواهد شد. كيست كه نداند اينها كه همه بهانه و توجيه است اما 
از حالا بايد نگران هديه احتمالي آقايان براي يون��س امامي بود. از اين 
مسئولان هر كاري برمي آيد و تعجب نمي كنيم اگر اين  بار شاهد اهداي 

يك دست استكان نعلبكي به يك مدال آور باشيم. 
پاداش پاي س��كوي م��دال آوران بازي هاي آس��يايي هانگژو از س��وي 
كميته ملي المپيك بموقع پرداخت شده و فعلًا منتظر پرداخت پاداش 
وزارت ورزش هس��تند. در اين بين و تا زماني كه پاداش وزارت به دست 
مدال آوران برسد، اي كاش ساير مس��ئولان هيچ اقدامي انجام ندهند و 
با اعصاب و روان ورزش��كاران بازي نكنند. باور كنيد ملي پوشان ما براي 
رسيدن به يك مدال آن هم در تورنمنتي چون بازي هاي آسيايي با هزار و 
يك مشكل دست وپنجه نرم مي كنند و موانع زيادي را پشت سر مي گذارند. 
داستان بي سليقگي مديران اين دفعه دامن كشتي را گرفته است؛ همان 
رشته اي كه با ورودش به بازي هاي آس��يايي و مدال نمايندگانش، رتبه 
نهايي كاروان ايران در هانگژو را چند پله ارتقا داد. چه شده كه مسئولان 
شهريار به اين نتيجه رسيدند يك ربع سكه به يكي از طلايي هاي كشتي 
اهدا كنند؟ ارزش مادي ربع س��كه 10ميليون تومان است، در حالي كه 
اين مبلغ شايد كمتر از حقوق كارمندان همان ش��هر هم باشد. حداقل 
يك تمام سكه براي يونس امامي در نظر مي گرفتيد كه از بابت گرفتنش 
خجالت نكشد. بايد به قهرمان آسيا و ديگر مدال آوران حق داد كه هدايا 
و پاداش هاي شان را با فوتبالي ها مقايسه كنند. انصافاً آن مسئول به يك 
فوتباليست، آن هم نه خيلي مشهور، ربع سكه هديه می دهد؟ هر چند با 
بالا رفتن قيمت ها، ارزش ربع سكه هم بيشتر شده اما بازهم سنخيتي با 
شعار حمايت از قهرمانان ندارد. اين اولين بار نيست كه پاداش مسئولان 
آتش به جان ورزشكار مي اندازد و به جاي خوشحال كردنش، مدال آور را 
از ادامه راه نااميد مي كند. در بحث قوري و كمربند مردانه هم بهانه هاي 
زيادي مطرح شد و اين بار هم همان داستان ها تكرار مي شود. از آنجا كه 
مسئولان اهميتي به اين مس��ئله نمي دهند و ارزش��ي براي مدال هاي 
آس��يايي و جهاني قائل نيس��تند، بايد چارچوب و مقرراتي براي مراسم 
تجليل  هاي جانبي از س��وي مقامات غيرورزش��ي تعيين و از اين طريق 
جلوي ناراحتي مدال آوران مان گرفته شود. تجليل و تقدير از يك قهرمان 
ورزشي آدابي دارد كه اتفاقات اخير نش��ان مي دهد برخي مديران هيچ 

آشنايي ای با اين آداب ندارند و حتي از ديگران هم كمك نمي گيرند.

نخس�تين دوره مس�ابقات فوتب�ال الكتروني�ك 
جام ملت هاي آسيا با ش�ناخت نفرات برتر به پايان 
رسيد. اين مسابقات طي يك ماه به همت فدراسيون 
فوتبال و انجمن ورزش هاي الكترونيك كشور برگزار 
شد. نفرات برتر از ميان 4هزار شركت كننده انتخاب 
ش�دند و به تيم ملي ايران اعزام�ي به جام ملت هاي 
2023 قطر و مسابقات Globall E- Sports رياض 
راه يافتند. نكته جالب اينكه كيومرث هاشمي، وزير 
ورزش با حضور در اختتاميه اين مسابقات بر تيم داري 
باشگاه هاي ليگ برتري در فوتبال الكترونيك تأكيد 
كرد: »به مهدي تاج، رئيس فدراسيون فوتبال گفتم 
براي عقب نماندن از ساير كشورهاي آسيايي، سال 
آينده بايد باش�گاه هاي ليگ برتر، يك تيم فوتبال 

الكترونيك هم داشته باشد.«

عنايتي فرصت دفاع از خود و تيمش را دارد
نقد انتخاب با تأخير سرمربي تيم ملي اميد 
را قبول دارم. هر چند وقتي تيم  در اختيار 
مهدوي كيا بود، ما در فدراسيون نبوديم. او 
به هر دليلي با تيم ملي اميد قطع همكاري 
كرد. فدراسيون از آن زمان فرصت داشت 
به همكاري خودش با او ادامه دهد يا فرد 
ديگري را جايگزين مي ك��رد. اين فاصله 
ايجاد ش��د و كار تا امس��ال طول كشيد. 
همان زم��ان دوره رياس��ت رئيس قبلي 
كميته هم تمام ش��ده ب��ود و اين كميته 
در ش��رف انتخابات جديد بود. فدراسيون هم چنين ش��رايطي داشت و 
انتخاب سرمربي تيم ملي فوتبال اميد با تأخير انجام شد. با وجود اين اما 
در اين فرصت كم، عنايتي و تيم اميد در اردوهاي خوبي شركت كردند و 
به تورنمنت هاي خوبي رفتند. اگر بخواهي��م درجه بندي كنيم، بيش از 
دوره هاي قبل با تيم اميد همكاري كرديم، اما متأسفانه نتيجه خوبي در 
زمين نگرفتيم. الان بايد در ش��وراي سياستگذاري تيم هاي ملي ببينيم 
بايد در مورد تي��م اميد براي آينده چه كنيم، هر چن��د پس از هر نتيجه، 
سرمربي تيم ملي مربوط بايد در فدراسيون فوتبال توضيح دهد. عنايتي 
نيز چنين فرصتي را دارد و جلس��ه اي با او داريم. بايد نظراتش را بگويد و 
سپس جمع بندي كنيم. پيش از صحبت هايش نمي توانيم قضاوتي داشته 
باشيم. فدراسيون اين دوره بيش از هر دوره ديگري براي اميدها هزينه كرد 
اما بخشي از هزينه ها )پاداش به بازيكنان تيم اميد در بازي هاي آسيايي 
هانگژو( را كميته ملي المپيك و بخشي را هم فدراسيون داد، البته كميته 
پاداشي بابت پيروزي ها پرداخت نكرد. اين كميته براي فدراسيون هايي 
كه رشته آنها در هانگژو حضور داشت، بودجه اي پيش بيني كرد و بخشي از 
آن را به فدراسيون فوتبال داد. ما هم از منابعي كه در كميته ملي المپيك 
تصويب شد و منابعي كه خودمان داش��تيم، كار را جلو برديم. بودجه اي 
كه كميته در اختيار   تيم اميد گذاشت، يك دهم هزينه هاي متحمل شده 
فدراس��يون بود. ۹0درصد هزينه هاي اين  تيم از س��وی خود فدراسيون 
تأمين شد. كميته بودجه اي كه داد گفت براي تيم اميد، اما محل مصرف 

مبلغ پرداختي كميته را خودمان مشخص كرديم.

عليرضا دبير، رئيس فدراس��يون كش��تي به ابط��ال انتخابات اين 
فدراسيون واكنش نشان داد: »دادگاه عمومي به اين موضوع ورود 
پيدا كرده و حكمي داده است. حتماً كار را دنبال و اعتراض مي كنيم. 
روحيات من هم طوري است كه به آدم هاي بي ربط باج نمي دهم، 
اما رأي قوه قضائيه را حتماً دنبال و از آنها هم تش��كر مي كنم. آنها 
مي خواستند بازي را شروع و به اتحاديه جهاني بكشانند اما حواس 
ما هم جمع است و اجازه اين كار را نداديم. همين دوستان همه با هم 
حتي يك رأي هم نداشتند و هيچ  كدام شان در مجمع نبودند. كسي 
هم كه در مجمع نبوده است، حق اعتراض ندارد. اصلًا صبح انتخابات 
بگذارند و بگويند نباش، دس��ت آنها را مي بوس��م و مي گويم خدا 

خيرتان دهد. آن چيزي را كه تكليف من است، عمل مي كنم.«

به تكليفم عمل مي كنم

تيم ملي هندبال امروز سومين ديدار خود را در رقابت هاي انتخابي 
المپيك در دوحه مقابل قزاقستان برگزار مي كند. شاگردان وسلين 
وويوويچ پس از باخ��ت به ژاپن، موفق ش��دند كويت را 2۹بر28 
شكس��ت دهند و انتقام بازي هاي هانگژو را از اين تيم بگيرند. از 
بين 11تيم حاضر در اين رقابت ها تنها يك تيم سهميه صعود به 

بازي هاي پاريس2024 را به دست مي آورد.

نبرد هندبالي ها با قزاق ها

قهرمان المپيك براي حضور در غزه به عنوان امدادگر اعلام آمادگي كرد. 
شمیم  رضوان

      چهره
در ادامه حمايت هاي ورزشكاران از مردم مظلوم فلسطين، جواد فروغي، 
ملي پوش تيراندازي كه سابقه امدادگري در سوريه را دارد، به جنايت هاي 
اس��رائيل واكنش نش��ان داد. دارنده ط��لاي المپيك توكيو  با محك��وم كردن جناي��ات رژيم پليد 
صهيونيستي تأكيد كرد حاضر است به عنوان امدادگر راهي غزه شود و به مردم فلسطين كمك كند: 

»من به عنوان يك انسان، نه به عنوان يك مسلمان يا ايراني جنايت هاي وحشيانه رژيم پليد و فاسد 
صهيونيستي را محكوم مي كنم. متأسفم كه از دست من كاري جز اشك و آه برنمي آيد. با مردم 

مظلوم غزه ابراز همدردي مي كنم. اعلام مي كنم كه اگر 
امكانش است، مي توانم همين الان به عنوان يك 

امدادگر عازم غزه ش��وم و به اي��ن كار افتخار 
مي كنم. اميدوارم كاري از دس��تم بربيايد. 

ش��ديداً متأثر و نگران هستم و اميدوارم 
هرچه زودتر با پيروزي حق همراه باشد و 
شاهد اين گونه صحنه ها در غزه مظلوم 

نباشيم.« فروغي پرستار است و 
با توجه به ش��غلش همواره 

ابايي از خدم��ت به مردم 
ن��دارد. او قب��لًا ه��م در 
سوريه دينش را ادا كرده 

و حالا هم براي رفتن 
به غزه آماده است.

دلخوري قهرمان هانگژو از تجليل مسئولان شهريار

حاضرم به عنوان امدادگر راهي غزه شوم 

تمامي مسئولان شهريار جمع شده بودند براي اهداي يك ربع سكه؟! اين 
را مهدي قاسم جو، مربي سازنده يونس امامي،  قهرمان وزن 74كيلوگرم 
كشتي آزاد ايران در بازي هاي  آسيايي هانگژو بعد از ترك مراسم تجليل از يونس امامي با دلخوري 
تمام در گفت وگو با تسنيم بر زبان مي آورد: »بعد از يك سال كه با وجود همه موفقيت ها پاي شان به 
سالن كشتي شهريار باز نشده بود، دور هم جمع شدند براي اهداي يك ربع سكه به قهرمان بازي هاي 
آسيايي! كارش��ان واقعاً زش��ت بود، به همين دليل جايزه را به رئيس كل اداره ورزش پس داديم و 
محل را ترك كرديم. وقتي ديدند ناراحت شديم گفتند مراسم تجليل از دو بچه 12- 10ساله ورزش 
زورخانه اي بوده و مراسم تجليل از يونس جداس��ت، اما اگر اينطور بود چرا ما را دعوت كرديد؟ اگر 

تجليل كردن بلد نيستيد، بگوييد يادتان دهيم.«

انتخاب دمير اشتباه بود!

حامد حدادي از انتخاب ه��اكان دمير به عنوان 
سرمربي تيم ملي بسكتبال انتقاد كرد. يكي ديگر 
از بازيكنان نسل طلايي كه از نظر جواد داوري حق 
انتقاد دارند، صراحتاً تصميمات رئيس فدراسيون 

را به چالش كش��يد. تبعات نتاي��ج ضعيف اخير 
تيم ملي بس��كتبال همچنان ادامه دارد و به غير 
از جواد داوري، كارشناس��ان و ملي پوشان سابق 
همگي معتقدند اوضاع اصلًا خوب نيست. عنوان 

پنجمي بازي هاي آسيايي هانگژو در شرايطي به 
دست آمد كه پس از چهار دوره تيم ملي نتوانست 
در اين بازي ها روي س��كو برود، البته ناكامي ها 
به همين جا ختم نمي شود؛ سهميه جام جهاني 
به سختي به دس��ت آمد و پس از آن هم در اين 
رقابت ه��ا ضعيف ترين نتيجه تاريخ بس��كتبال 
ايران را كسب كرديم. با تمام اين احوالات، رئيس 
فدراسيون همچنان از شرايط تيم ملي و سرمربي 
اهل تركيه حماي��ت مي كند. ح��دادي پيش از 
بازي هاي آس��يايي از تيم ملي خداحافظي كرد. 
در حال��ي  كه نب��ود او يكي از دلاي��ل ناكامي در 
هانگژو عنوان ش��د اما حامد ح��دادي ديروز در 
برنامه ای تلويزيوني انتخاب دمير را يك اش��تباه 
بزرگ خواند: »به نظرم در شرايط فعلي بسكتبال 
انتخاب ه��اكان دمير به عنوان س��رمربي كاملًا 
اش��تباه بود. فكر مي كردم سرمربي خوبي باشد، 
بازيكنان نس��ل فعلي تيم ملي يكسري ايرادات 

دارند اما مربي ای بايد به تيم ملي مي آمد كه به اين 
بازيكنان دفاع و بازي تيمي ياد مي داد. بسكتبال 
فقط حمله نيس��ت. دفاع در تيم وج��ود ندارد. 
دوست داش��تيم مربي خوبي باشد كه بسكتبال 
را بسازد. من اگر جاي داوري، رئيس فدراسيون 
بودم، قطعاً اين مربي را انتخاب نمي كردم، با اين 
حال اين انتخاب صورت گرفته و بايد از او حمايت 
كرد. بسكتبال دچار تغيير نسل شده و با هر مربي 
يكسري تنش ها به وجود مي آمد. تيم ملي چين 
هم بعد از تغيير نسل تا 10س��ال در هر مسابقه 
بازنده مي شد، در حالي كه آنها سرمايه و بودجه 
زيادي داشتند. به نظرم بايد به تيمي مثل چين 
ايراد بگيرند كه با 40- 30ميليون دلار در سال با 
آن ليگ پويا نتيجه نمي گيرند.« حامد حدادي در 
شرايطي از عملكرد دفاعي تيم ملي انتقاد كرده كه 
شعار دمير و تنها حامي اش، تأكيد زياد روي بازي 

دفاعي بوده است.

حدادي در صف 

 منتقدان جواد داوري 

ش
و تصميمات

اشرف رامین
      بازتاب

هفته شش�م )معوقه( رقابت هاي ليگ برتر در 
حالي پنج شنبه با برگزاري دو بازي پيگيري شد 
كه پرسپوليس با بردي پرگل در قزوين به صدر 
جدول بازگشت اما مصاف نفت آبادان با ملوان 
برنده نداشت و دو تيم به تقسيم امتيازها رضايت 
دادند و كار را با تساوي يك- يك به پايان بردند. 
كدورت هاي علني كادرفني پرسپوليس با مديريت 
باشگاه و همچنين خس��تگي ملي پوشان اين تيم 
حساس��يت مصاف با پيكان را افزايش داده بود، با 
وجود اين اما يحيي و شاگردانش هفته جنجالي و 
پرحاشيه خود را با بردي مقتدرانه به پايان بردند. 

تصمي��م يحي��ي مي توانس��ت تاوان س��نگيني 
براي پرسپوليس داش��ته باش��د، با وجود اين اما 
سرمربي سرخپوشان چاره اي نداشت. مصدوميت 
پورعلي گنجي دلي��ل خوبي بود براي ترس��يدن 
چشم يحيي. دست او در انتخاب گلر تيم بسته بود 
اما براي كنعاني زادگان مي توانست جايگزين قابل 
قبولي بگذارد. گولسياني مي توانست جاي مدافع 
خسته و تازه از راه رس��يده تيم ملي را پركند، هر 
چند نبود كنعان��ي زادگان و پورعلي گنجي چند 
باري دروازه سرخپوشان را تهديد و حتي يك مرتبه 
نيز آن را باز كرد اما سرمربي  سرخپوشان چاره اي 
جز به جان خريدن اين ريس��ك و نشاندن مدافع 
ملي پوش تيمش نداشت، چراكه ميدان دادن به او 
همان اندازه ريسك بود كه عدم حضورش در ميدان. 
با وجود اين اما دفاع سرخپوشان يحيي را در مصاف 
با پيكان نااميد نكرد، آن هم در شرايطي كه پيكان 
با وجود باخت 3بر يك، موقعيت هاي بس��ياري را 
رقم زد، به طوري كه در پايان بازي خطيبي با ابراز 

رضايت از عملكرد شاگردانش تأكيد كرد: »هيچ 
تيمي به اندازه م��ا مقابل پرس��پوليس موقعيت 
نخواهد داشت. مي توانستيم تدافعي بازي كنيم و 
يك امتياز بگيريم اما من بازي تدافعي را دوس��ت 
ندارم و فوتبال زيبا را مي پسندم و از اين بابت راضي 
هستم. درست است يك مقدار كم تجربه هستيم، 
اما قطعاً در آينده اين بازيكنان حرف هاي زيادي 
براي گفتن دارند.« البته گل محمدي هم با اشاره 
به بازي خوب شاگردان خطيبي تأكيد كرد: » اين 
تيم مي توانست نيمه نخست برنده باشد و تنها به 

تجربه پرسپوليس باخت.«
         

كمتر كس��ي تصور مي كرد پرسپوليس در مصاف 
خارج از خان��ه با پيكان بردي پ��رگل را رقم بزند، 
آن هم بعد از دريافت گل تس��اوي توسط ميزبان، 
خصوصاً كه ياران خطيبي نيز عملكرد قابل قبولي 
داشتند و همانطور كه س��رمربي پرسپوليس نيز 
به آن اش��اره داش��ت، حتي در نيمه نخس��ت نيز  
مي توانس��تند با برتري راهي رختكن ش��وند، با 
وجود اين اما تغييرات بالا در تركيب سرخپوشان 
و خستگي ملي پوش��ان از راه رس��يده )بيرانوند( 
نتوانست مانع كسب پنجمين برد اين فصل مدافع 
عنوان قهرماني شود و پرس��پوليس با هت تريك 
زاهدي، بردي ش��يرين را رق��م زد، آن هم بعد از 
حاشيه هاي جنجالي كه اين تيم در تعطيلات ليگ 
به واسطه اس��تعفاي يحيي با آن دست به گريبان 
بود، اما ثابت شد همانطور كه سرمربي قهرمان فصل 
گذشته ليگ نيز بر آن تأكيد دارد، شاگردانش در 
زمين بازي صد توانايي خود را به نمايش مي گذارند 

و كاري به اتفاقات خارج از مستطيل سبز ندارند كه 
اگر غير از اين بود، پيكان مي توانست با استفاده از 
مشكلات اخير سرخپوشان در قزوين از روي اين 
تيم رد شده و مانع صدرنشيني دوباره ياران يحيي 
شود اما پرس��پوليس در قزوين با تغييرات بسيار 
و البته اجباري )ب��ه دليل مصدوميت هاي رخ داده 
و خس��تگي ملي پوش��ان( در قامت مدعي عنوان 
قهرماني ظاهر شد و با بردي پرگل، كار استقلال را 

براي بازگشت به صدر جدول دشوار كرد. 
         

با وجود پيروزي پرگل در مصاف با پيكان، يحيي در 
همان كنفرانس بعد از بازي نشان داد سكوت اين 
روزهاي پرسپوليس آرامش قبل از طوفان است و به 
زودي اتفاقات ناگواري رخ خواهد داد، اگر مديريت 

باشگاه قصد تغيير رويه نداشته باشد. 
سرمربي سرخپوشان بعد از نوتيس هاي فراوان به 
درويش و عدم توجه مديريت باشگاه به مشكلات 
و همچنين وعده هاي عملي نشده بود كه تصميم 
به اس��تعفا گرفت و حتي تهران را هم ترك كرد تا 
ثابت كند در تصميم خود جدي اس��ت، هر چند 
استعفاي او از س��وي هيئت مديره پذيرفته نشد 
تا شاهد بازگش��ت يحيي به تمرينات پرسپوليس 
باشيم اما صحبت هاي سرمربي سرخپوشان بعد 
از برتري اين تيم مقابل پيكان نشان از ادامه روند 
قبلي توسط اعضاي هيئت مديره)منفعل بودن( 
دارد: »بيشتر دوس��ت دارم در مورد مسائل فني 
صحبت كنم، ولي اتفاق خاص��ي در اين چند روز 
نيفتاده و در حد داشتن دو سه جلسه بوده است. 
در اين چند روز اتفاقي عملي نشده است، در حالي 

كه خيلي از مش��كلات مي تواند حل شود، چراكه 
همه ما هم براي يك ه��دف مي جنگيم و همين 
رفاقت بي��ن بازيكنان و هواداران اس��ت كه باعث 
مي شود با وجود تمام مشكلات و دلخوري ها،  هر 
كسي كه وارد زمين مي ش��ود صدِ خودش و تمام 
وجودش را مي گذارد. اين ش��اخصه تيم ماست، 
همه اعضا بايد تلاش و همه وظايف خودش��ان را 
به نحوي شايسته اجرا كنند. وظيفه ما مربيگري 
اس��ت و وظيفه بازيكنان هم اين اس��ت كه تمام 
وجودشان را بگذارند، ولي يك بخش هم مديريت 
اس��ت. همانطور كه آنها انتظار دارند ما بموقع سر 
تمرين برويم، ما هم انتظ��ار زيادي نداريم و فقط 
مي خواهيم به قول و قراردادشان پايبند باشند. اين 
چيزي است كه ما مي خواهيم؛ اينكه به حرفي كه 

مي زنند عمل كنند.«
سرمربي سرخپوش��ان همان حرف هايي را تكرار 
مي كن��د كه در بازگش��ت مج��دد ب��ه تمرينات 
پرس��پوليس در ميان خبرنگاران ب��ر زبان آورده 
بود: »م��ا انتظار زيادي نداريم و خ��ارج از قرارداد 
هيچ چيزي نخواسته ايم.« دلخوري او خلف وعده 
درويش اس��ت و بس. بي ترديد وجود بسياري از 
آپش��ن  ها در قرارداد بازيكنان بحق م��ورد انتقاد 
اس��ت اما در صورت عق��د ق��رارداد، مديريت هر 
باش��گاهي موظف اس��ت به تعهدات خود پايبند 
باشد؛ مس��ئله اي كه كوچك ترين اهميتي براي 
مديران در فوتبال باش��گاهي ايران ندارد كه اگر 
داشت، گاه و بيگاه شاهد قهر و آشتي و همچنين 
اعتص��اب بازيكن��ان و مربيان داخلي و ش��كايت 

خارجي ها به فيفا نبوديم.

شیوا  نوروزي

اهتزاز پرچم ايران در دهكده بازي هاي پاراآسيايي

سياست حمايت از جواني جمعيت 
در دستور كار است

پرچم جمهوري اسلامي ايران در دهكده بازي هاي پاراآسيايي هانگژو 
به اهتزاز درآمد. مراس��م اهتزاز پرچم كش��ورمان در دهكده بازي ها با 
حضور سرپرست كاروان، نمايندگاني از ورزش��كاران، كادرفني و كادر 
سرپرستي كاروان و دختر شهيد حميدرضا الداغي در منطقه بين المللي 
دهكده ورزشكاران برگزار شد. كمال جوانمرد، دبير رئيس كميته ملي 
پاراالمپيك و سرپرست كاروان ورزشي اعزامي ايران و شهردار دهكده 
در اين مراس��م حضور داشتند. همچنين هاش��ميه متقيان ملي پوش 
پارادووميداني، صبح امروز به عنوان نماينده كاروان در مراس��م حمل 

مشعل بازي هاي پاراآسيايي هانگژو شركت مي كند. 
مراسم افتتاحيه چهارمين دوره بازي هاي پاراآسيايي امروز در شهر هانگژو 
برگزار مي شود و كاروان ايران با 211ورزشكار در 16رشته مردان و 11رشته 
زنان به مصاف رقبا مي روند، البته كار ورزشكاران كشورمان قبل از شروع 
رسمي بازي ها آغاز شد و ملي پوشان بسكتبال با ويلچر در مرحله گروهي به 
ميدان رفتند. تيم ملي بسكتبال با ويلچر زنان پس از باخت 84بر16 مقابل 
ژاپن، برابر تايلند نيز 47بر3۹ شكس��ت خورد. آزاده معيني، سرمربي تيم 
ملي بس��كتبال با ويلچر بانوان بعد از بازي مقابل تايلند اظهار داشت: »از 
لحاظ برنامه  مسابقات با قرعه بدي مواجه شديم و بعد از رويارويي با ژاپن در 
يك ديدار سنگين نتوانستيم به خوبي ريكاوري كنيم و در مصاف با تايلند 
آن كارهاي مورد نظر به خوبي انجام نشد و بعضي دقايق به دليل اينكه تايلند 
از گذشته حريف سنتي بسكتبال بانوان بوده، با استرس بازي كرديم. نيمه 
اول دو بازيكن اصلي ما سه و چهار خطا داشتند و نتوانستيم به خوبي از آنها 
استفاده كنيم و از بازيكنان جوان تر استفاده كرديم. در نيمه دوم به مراتب 
بازي بهتر شد و هر كوارتر نس��بت به كوارتر قبلي، بازي بهتري به نمايش 
گذاشتيم و توانستيم اختلاف زياد به  وجود آمده را جبران كنيم. بازيكنان 
تيم ما در يك سال اخير در اردو بوده ا ند و از لحاظ آمادگي در شرايط خوبي 
قرار دارند، اميدوارم دو بازي پيش رو را كه نسبت به بازي هاي قبلي راحت تر 
هستند، با ريكاوري خوب ببريم كه با اين شرايط مجدداً در ديدار رده بندي 
مقابل تايلند قرار خواهيم گرفت و فرصت جبران و كسب مدال همچنان 
وجود دارد.« اين تيم صبح امروز به مصاف لائوس مي رود. تيم بس��كتبال 
باويلچر مردان در اولين ديدار خود در بازي هاي پاراآسيايي هانگژو به مصاف 
تيم افغانس��تان رفت و با نتيجه ۹1بر33 حريفش را شكست داد. اين تيم 

دومين ديدار خود را امروز برابر چين انجام مي دهد. 
         

مريم كاظمي پور ابراز اميدواري كرد در اين دوره بازي ها بانوان با كسب 
مدال هاي خوش رنگ موجب سرافرازي ورزش ايران شوند. نايب رئيس 
بانوان كميته ملي پاراالمپيك با اشاره به اين موضوع گفت: »بانوان در 
اين دوره از مسابقات با 83ورزشكار شركت مي كنند كه سهمي حدود 
3۹درصد از كل كاروان را دارند. اين بالاترين سهم جمعيتي كاروان در 
ادوار گذشته بازي هاي پاراآسيايي اس��ت. در چهار رشته پاراتكواندو، 
پاراكانو، وزنه برداري بانوان و ش��طرنج، توان يابان براي نخس��تين بار 
شركت كرده اند. اميدوارم بانوان كاروان پاراآسيايي همانند بانوان كاروان 
آسيايي كه توانستند سهم 33درصدي از مدال ها داشته باشند، بتوانند 
ابتدا در صحت و سلامت و ثانياً با بالاترين عملكردي كه در دوره هاي 
قبل داشته اند، نتايج خوبي به دست آورند. مردم هم فرزندان خودشان را 
از دعاي خيرشان در اين بازي ها بي بهره نگذارند.« حمايت از پرچمداري 
ساره جوانمردي موضوع ديگري بود كه كاظمي پور به آن اشاره كرد: »در 
راستاي سياست هاي جواني جمعيت اتفاق خوبي افتاد كه جا داشت 
به آن نگاه ويژه اي داشته باشيم. ساره جوانمردي يكي از پرافتخارترين 
ورزشكاران پاراالمپيكي ايران در رش��ته پاراتيراندازي است و امسال 
خداوند نعمت فرزنددار شدن را به او عطا كرد و اين فرصت خوبي بود كه 
با حمايت هايي كه از او مي شود، شرايط قهرماني اش حفظ شود. يكي 
از رسالت هاي وزارت ورزش و كميته ملي پاراالمپيك همين است كه 
اس��تعداديابي، آموزش، نخبه گزيني و مديريت نخبگان، استعدادها و 
قهرمان هاي كشورمان رقم بخورد. او شايد تمايل به شركت در بازي ها 
داشت، اما شرايطش محدوديت هايي را به  وجود آورد، به همين دليل بر 
آن شديم با مديريت محدوديت ها بتوانيم شعار ملي جواني جمعيت و 

هم حمايت از جوان ها در هر شرايطي را تقويت كنيم.«
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